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Geachte mevrouw van Beek, 

Het is bijna een jaar geleden dat ik voor mijn kind het aanmeldingsformulier van WBSV heb ingevuld. Mijn
kind is geboren als meisje, maar voelt zich in alles een jongen. Leeft inmiddels ook als jongen. 
De club heeft na een bestuursvergadering zijn aanmelding geweigerd, omdat men pestgedrag verwacht en
aangaf dat niet aan te kunnen. 

Ik kon met deze afwijzing niet leven. Bij voorbaat op basis van een aanname afgewezen worden is zuur. De
club deed zichzelf, maar voor de kinderen tekort. 

Op alle mogelijke manieren heb ik geprobeerd om op een fatsoenlijke manier hierover met de club in contact
te komen. Ik heb geschreven, gebeld, NOCNSF en de KNVB ingeschakeld. Niets bracht mij verder.
Uiteindelijk ben ik via Bureau Discriminiatiezaken Zaanstreek/Waterland bij het College voor de Rechten van
de Mens uitgekomen. Deze heeft inmiddels uitspraak gedaan dat hier sprake is van verboden onderscheid. U
kunt de samenvatting hier lezen: http://www.mensenrechten.nl/publicaties/oordelen/201558.

Ergens gedurende dit hele proces heb ik geprobeerd om een afspraak te krijgen met mevrouw Zeeman, de
wethouder die over sport gaat. Aangezien de club subsidie krijgt leek het mij goed om ook de gemeente te
informeren. Ik had een afspraak staan om mijn dossier even netjes mondeling toe te lichten en een kopie te
overhandigen. Mevrouw Zeeman liet mij bellen met de mededeling dat ze geen afspraak met mij wenste
hierover. Ik heb een hele boze mail gestuurd, met dossier, waarin ik mijn onvrede uitte dat een gekozen
volksvertegenwoordiger niet de 15 minuten op kan brengen om mij even aan te horen. Juist terwijl ik in dit
hele proces zoveel zorgvuldigheid heb betracht. 

Deze mail is mijn laatste actie om u als gemeente op de hoogte te brengen van deze kwestie. Het heeft
zaterdag 23 mei jl. ook in het NHD gestaan. Inmiddels ben ik benaderd door deze krant voor een uitgebreider
vervolgartikel. Hier ga ik op in. Niet om de club zwart te maken, maar om duidelijk te maken dat transgenders
gewoon mensen zijn. Met dezelfde emoties als u en ik. Als dit hele proces met mijn zoon mijn een ding heeft
geleerd is dat geslacht er uiteindelijk helemaal niet toe doet. Accepteer mensen voor wie ze zijn. Het
geslacht is daar maar een klein onderdeel van. 

Voor een serieus gesprek sta ik altijd open. 

Met vriendelijke groet,
Kirsten Visser
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